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Zou een digitale werkgroep
kunnen bijdragen aan een

versnelling van innovatie in 
ketensamenwerking? 
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Beste
Optie?
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Workshop Social Media
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Opbrengst na een half  jaar à
veel posts maar vooral veel 

leerervaringen t.a.v. het 
implementeren van innovatie



Conclusies tafelaars:

Har - Een digitale medium zou kunnen functioneren in deze branche. 
Daarin zijn actieve leden essentieel, dat werkt namelijk 
aanstekelijk. 

John - De ‘oudere’ generaties hebben al veel ontwikkeling en innovatie 
meegemaakt, daar lijkt de rek uit te zijn. Persoonlijk contact is 
en blijft voor deze generatie te belangrijk, de ‘millennials zullen 
die stap wel kunnen zetten.

Gaston - Het kan werken als het ledenbestand met actieve leden vergroot 
wordt: er zijn genoeg leden nodig die spontaan posten. Als het 
voelt als werk, werkt het niet.
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Conclusies tafelaars:

Maikel - In de bouw ontbreekt de intrinsieke overtuiging, en dus 
motivatie, om ‘het nieuwe’ te implementeren. Volgens mij is men 
niet overtuigd genoeg is van wat er mis is met het 
bestaande/oude.

Bert - Innovatie gaat sneller / dieper met een platform 
als ondersteuning aan ketensamenwerking

Li = kan goed onderdeel van de innovatie-mix zijn
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